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شکست صهیونیستها در داخل جامعه خود
نماینده جنبش حماس در ایران گفت: بیش از هفتاد درصد آمار مربوط به شهدا، زخمیها و مفقودین فلسطینی را زنان و کودکان تشکیل میدهند که

این امر نشان میدهد دشمن صهیونیستی هیچ دستاوردی نداشته و به صورت هراسان اقدام به جنایت میکند.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، در نخستین نشست هماهنگی و برنامهریزی مراسم باشکوه سالروز عملیات "طوفانالاقصی" و
تجلیل از مقام والای شهید اسماعیل هنیه، رهبر مجاهد جنبش حماس که امروز برگزار شد، افزود: شهید هنیه نه تنها شهید مقاومت بلکه نماینده جهانی

فلسطین است.

وی بابیان اینکه ما در یک جنگ بزرگ قرار داریم افزود: در این میان کسانی که کودکان و زنان بی گناه فلسطینی را می کشند و تروریست محسوب می
شوند، اکنون ما را تروریست تلقی می کنند که جای تعجب دارد.

نماینده جنبش حماس در ایران با تاکید بر اینکه مردم غزه در حال دفاع از کل امت و ملت اسلام هستند، ادامه داد: همه آزادی خواهان دنیا باید برای
مبارزه با استکبار در کنار مردم فلسطین باشند.

وی با اشاره به اینکه رئیس ستاد مشترک آمریکایی ها به کشورهای اروپایی می رود و از صهیونیست ها حمایت می کند، تصریح کرد: پس از این
اتفاقات، مشاهده می شود که ناوها و تجهیزات آمریکایی و غربی به منطقه اعزام می شوند که نشان می دهد آمریکایی ها و صهیونیست ها درصدد

جنگ افروزی هستند.

قدومی در بخش دیگری از سخنانش، افزود: باید تاکید کرد طوفان الاقصی سبب شد شاهد تغییر روایت ها در سطح جهانی باشیم؛ به عنوان مثال امروز
مشاهده می شود که موضع گیری ملت ها با سیاسیون در دنیا متفاوت بوده که برگرفته از اثر این دستاورد است.

وی با تاکید بر اینکه صهیونیست ها در داخل جامعه خود دچار شکست شده اند، افزود: این در حالیست که آنها بر این مهم سرپوش می گذارند و دروغ
می گویند.

قدومی ضمن اشاره به اینکه تاکنون شرایط گفتگو و مذاکره از سوی صهیونیست ها فراهم نشده است، گفت: توقف جنگ، خروج نظامیان، بازگشت
آوارگان و بازگشایی گذرگاه ها از جمله موضوعاتی است که تحقق شان بیانگر فراهم بودن شرایط مذاکره است اما تاکنون هیچ یک از این موارد عملیاتی

نشده است.

نماینده جنبش حماس در ایران اظهار کرد: صهیونیستها ها مدام در رسانه ها عنوان می کنند که درصدد مذاکره آتش بس هستند اما باید یادآور شد
همزمان با طرح چنین موضوعاتی شهید هنیه، فواد شکر و دیگر افراد را مورد هدف قرار دادند و شهید کردند که ثابت می کند آنها اهل گفتگو نیستند.

وی خاطرنشان کرد: تاکید می شود که طوفان الاقصی یک دفاع از حق ذاتی و طبیعی مردم فلسطین بود و سبب شد خسارات گذشته جبران شود.


